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ایرانزمین12

 الحاق یکهزار هکتار زمین
 به شهر بندرعباس 

بنـــدر عباس/ اســـتاندار هرمزگان گفت: با هدف تســـریع در 
رونـــد اجرای طـــرح نهضت ملی مســـکن در اســـتان، یکهزار 
هکتار زمین به شـــهر بندرعباس الحاق شـــد.مهدی دوستی 
روز چهارشنبه در نشســـت شورای مسکن استان، اظهار کرد: 
طی یکســـال گذشته با پیگیری های مســـتمر در شورای عالی 
معماری و شهرسازی، بیش از سه هزار هکتار زمین در استان 
الحاق می شـــود که الحـــاق یکهزار هکتار آن از ســـوم آبان ماه 
در شـــهر بندرعباس محقق شده اســـت.وی، الحاق اراضی به 
محدوده شـــهرها را کاری بـــزرگ قلمداد کرد و گفـــت: این امر 
به توســـعه شـــهرها در آینده کمک خواهد کرد و تلاش مان در 
الحاق اراضـــی این بوده که نیاز بلندمدت شـــهرها به زمین را 

درنظر بگیریم.

بزرگترین مزایده خودرویی ستاد مبارزه 
با موادمخدر کشور در کرمان آغاز شد

کرمان- اســـتاندار کرمان در  مراســـم آغاز مزایـــده خودرویی 
ســـتاد مبارزه با موادمخدر در اســـتان  آن را بزرگ ترین مزایده 
خودرویی در ســـطح کشـــور خواند و تأکید کرد که به ســـبب 
هزینه های زیاد جانی و مالی که این اســـتان در مقابله با مواد 
مخدر می دهد، کمک های بیشـــتری از محل این مزایده باید 
به کرمـــان ارائه شـــود.به گزارش ایرنـــا، در قالب ایـــن مزایده 
یکهزار و ۳۶۷ خودرو به مزایده گذاشـــته شـــده کـــه برخی از 

آنها از حدود ۲۰ ســـال پیش تعیین تکلیف نشـــده اند.
حدود یکســـال پیـــش در دی ماه ۱۴۰۱ بود که رئیس دســـتگاه 
قضـــا در ســـفر خـــود بـــه کرمـــان، ســـری هـــم بـــه پارکینگ 
خودروهای توقیفی ســـتاد مبـــارزه با مواد مخدر اســـتان زد، از 
بلاتکلیف ماندن وضعیت خودروها گلایه کرد و دستور تعیین 
تکلیف فـــوری داد. بعد از آن، اقدامات مختلفی برای این مهم 
به همت مســـئولان اســـتان انجـــام و یک مرحله نیـــز مزایده 
برگزار شـــد تا اینکه بزرگترین مزایده خودرو روز چهارشـــنبه، 
ســـوم آبـــان طی مراســـمی با حضور مســـئولان اســـتانی کلید 
خورد.محمدمهدی فداکار استاندار کرمان گفت: این استان 
شـــهید می دهد و هزینه های زیـــادی در این حـــوزه می پردازد، 
لذا انتظار اســـت که کمک های بیشـــتری از محل این فروش 

به اســـتان صورت گیرد.
وی با اشـــاره به اقدامات کرمان به عنوان اســـتان پیشـــتاز در 
مبـــارزه با مواد مخدر افـــزود: برخی خودروهایـــی که امروز به 
مزایده گذاشـــته می شـــوند، از ســـال ۸۲ یعنی حدود ۲۰ سال 

پیش در این پارکینگ نگهداری می شـــوند.
فداکار با بیان اینکه خودروهایی که امروز به مزایده گذاشـــته 
می شـــوند ســـرمایه ملی هســـتند، تأکید کرد: به طـــور مثال 
خودروهای کشـــنده و ســـنگین ایـــن پارکینگ که بـــه مزایده 
گذاشته شـــدند در چرخه فعالیت کشـــور مورد استفاده قرار 

خواهند گرفت.

ـــرش بـ

ایران در ایران

 در نشست اعضای شوراهای اسلامی شهرها و روستاهای کرمانشاه 
با رئیس شورای عالی استان ها چه گذشت؟

از بیمارستان ثلاث باباجانی تا کولبری در قصر شیرین
گزارش

قالب نیروهـــای شـــرکتی از طریق آنها 
اســـتخدام کننـــد.وی تأکید کـــرد: این 
شـــیوه نظارتی باید تغییر کند تا بتوانیم 

جایگاه شـــورا را بـــه آن برگردانیم.

مشکلساختوساززمینهای
قولنامهای

محمدعلـــی ملکـــی، نماینده شـــورای 
شهرســـتان کنـــگاور در شـــورای عالی 
اســـتان هم در این جلســـه به مشـــکل 
ساخت وســـاز زمین هـــای قولنامـــه ای 
اشـــاره و تصریح کـــرد: شـــهرداری ها در 
شـــهرهای کوچـــک درآمـــدی ندارنـــد، 
چون ساخت و ســـازی صورت نمی گیرد 
و از آنجا کـــه نمی توانیم برای زمین های 
قولنامه ای مجـــوز ساخت وســـاز صادر 
مالـــی  مشـــکلات  امـــر  ایـــن  کنیـــم، 

شـــهرداری ها را تشـــدید کرده اســـت.
وی به فرســـودگی تجهیـــزات و امکانات 
شـــهرداری ها اشـــاره و تصریـــح کـــرد: 
در ایـــن زمینه نیـــز نیازمند مســـاعدت 
جدی هســـتیم، چـــون درآمـــدی برای 

ایـــن کار نداریم.
شـــورای  نماینـــده  مـــرادی،  شـــهرام 
شهرســـتان اســـلام آبادغرب در شورای 
اســـلامی استان کرمانشـــاه هم بر لزوم 
تکمیـــل طرح بازیافت پســـماند در این 

شهرســـتان تأکیـــد کرد.
وی بـــه پیشـــرفت بیـــش از ۵۰ درصدی 
این پروژه اشـــاره و تصریح کـــرد: یکی از 

نیازهای اصلی دومین شـــهر پرجمعیت 
اســـتان کرمانشاه همین پروژه است که 
توقع داریم مســـاعدت کرده تا بتوانیم 
ظـــرف یـــک یـــا دو ســـال آینده شـــاهد 

بهره برداری از آن باشـــیم.
شـــورای  نماینـــده  ایســـافی،  فرهـــاد 
شهرســـتان ثلاث باباجانی در شـــورای 
اســـلامی اســـتان هـــم در این جلســـه 
بـــا اشـــاره بـــه مشـــکلات متعـــدد این 
شهرســـتان در حوزه هـــای مختلـــف از 
جمله حوزه درمان گفت: بیمارســـتان 
شـــهر ســـال ۱۳۹۱ کلنگ زنی شـــده، اما 
هنوز بـــه بهره برداری نرســـیده اســـت.
وی افـــزود: در اطـــراف ســـد شـــهدای 
ازگلـــه هـــم مانند ســـد داریـــان نیازمند 
اجرای طرح گردشـــگری هســـتیم، اما 
آب منطقـــه ای در ایـــن زمینـــه همکاری 

نمی کنـــد. 
تیمور نوری، نماینده شورای شهرستان 
صحنـــه در شـــورای اســـلامی اســـتان 
کرمانشـــاه نیـــز در ایـــن نشســـت بـــه 
مشـــکل زمین هـــای قولنامه ای اشـــاره 
کـــرد و گفـــت: در شـــهرهای کوچـــک 
صاحب زمیـــن قولنامـــه ای را به خوبی 
می شناســـیم و همه می دانند که فلان 
زمیـــن متعلـــق بـــه چه کســـی اســـت 
و از جـــد و آبـــاء او بـــه وی رســـیده، اما 
متأســـفانه نمی توانیـــم مجـــوز بدهیم 
که همین امر فشـــار بســـیاری به مردم 

وارد کرده اســـت.

دخالت 
 سیاسیون  

باعث شده 
شهرداری ها به 

حیاط خلوت 
برخی نمایندگان 

مجلس تبدیل 
شوند و از 

شهرداری ها به 
عنوان تامین 
کننده برخی 

هزینه های خود 
استفاده کنند و 
برخی افراد را در 
قالب نیروهای 

شرکتی از طریق 
آنها استخدام 

کنند

 

ایران زمیـــن- در حال حاضـــر ۵ هزار و 
۸۱ نفر در شـــوراهای اســـلامی ۱۴ شهر 
۲۷۰۰ روســـتای اســـتان کرمانشـــاه  و 
عضویـــت دارنـــد. همچنیـــن ۱۵۵ نفـــر 
در شـــورای بخش هـــا و ۸۰ نفـــر هم در 
شـــورای شهرســـتان های این اســـتان 
فعالیت می کننـــد. اینها آماری اســـت 
که مهـــدی طالقانـــی، رئیس شـــورای 
اســـلامی استان کرمانشـــاه در نشست 
اعضای شـــورای اســـلامی این اســـتان 
با پرویز ســـروری، رئیس شـــورای عالی 
استان های کشـــور ارائه داد. مشکلات 
و معضلاتـــی کـــه اعضـــای شـــوراهای 
اسلامی شـــهرها و روستاهای کرمانشاه 
در این نشســـت مطرح کردند، تفاوت 
زیـــادی با مســـائل و مشـــکلات ســـایر 
شـــهرهای کشـــور نداشـــت. فقـــدان 

خدمات یکپارچه شـــهری، نامناســـب 
بـــودن نـــاوگان حمل و نقـــل عمومـــی، 
نیـــاز شـــهرداری های کرمانشـــاه به قیر 
و عـــدم تأمیـــن آن، ضـــرورت تجهیز و 

نوســـازی آتش نشـــانی و...
در ایـــن میـــان سیاســـی کاری و رخنـــه 
سیاســـیون در شوراها و شـــهرداری ها و 
متأثـــر شـــدن مدیریت شـــهری از نفوذ 
جریان های سیاســـی نیز یکـــی دیگر از 
معضلات مطرح شـــده در این نشست 
بـــود.  با توجه بـــه مرزی بودن اســـتان 
کرمانشـــاه، برخی از اعضای شـــوراهای 
شـــهر به موضوعـــات خاص شـــهرهای 
مرزی این اســـتان پرداختنـــد. از جمله 
شـــورای  نماینـــده  مـــرادی،  روح الله 
شهرســـتان قصرشـــیرین بـــا تأکیـــد بر 
لـــزوم برقـــراری »کوله بـــری« در مـــرز 
»پرویزخـــان« گفـــت: متأســـفانه چند 
ســـال اســـت ایـــن موضـــوع ممنـــوع 
شـــده و این در حالی اســـت که اقشـــار 
کم درآمد شهرســـتان از آن کسب درآمد 

می کردنـــد.
وی با اشـــاره به قانونی شـــدن کوله بری 
در برخی شهرســـتان های مرزی گفت: 
در همیـــن راســـتا انتظـــار داریـــم در 
قصرشـــیرین هـــم این موضـــوع قانونی 
شـــود تـــا اقشـــار کم درآمد شهرســـتان 

بتواننـــد از آن بهره مند شـــوند.
از  اینکـــه بخشـــی  بیـــان  بـــا  مـــرادی 
اعتبارات شـــهر و شهرداری قصرشیرین 
برای موضوع اربعین و خدمات رســـانی 
به زوار صرف شـــده اســـت، گفت: این 
در حالی اســـت که این شهر از اعتبارات 
اربعین محـــروم مانده و انتظـــار داریم 
در ســـال آینده بخشـــی از این اعتبارات 
بـــه شـــهرداری قصرشـــیرین اختصاص 
یابد تـــا بتوانیم خدمات رســـانی بهتری 

داشـــته باشیم.

معضلتأییدصلاحیت
امیر آزادی، نماینده شـــورای شهرستان 
گیلانغرب در شـــورای عالی اســـتان هم 

در این جلســـه بـــا انتقاد از رونـــد تأیید 
صلاحیت داوطلبان شـــوراهای شـــهر و 
روســـتا گفت: اینکه داوطلبان شـــوراها 
توســـط نمایندگان مجلس تأییـــد یا رد 
صلاحیت شـــوند به خودی خود معضل 
و در شهرســـتان های  اســـت  بزرگـــی 
کوچـــک ایـــن معضـــل به یـــک چالش 

عظیم تبدیل شـــده اســـت.
وی افـــزود: ایـــن روند موجـــب دخالت 
سیاســـیون در امورات شـــورای شـــهر و 
شهرداری ها شده که مشکلات بسیاری 

ایجاد کرده اســـت.
آزادی گفـــت: همین امر موجب شـــده 
حتی انتخاب شـــهرداران هم سیاســـی 
شـــود و برخی نماینـــدگان در این زمینه 
دخالـــت کنند. وی افزود: این شـــرایط 
موجب شـــده شـــهرداری ها بـــه حیاط 
خلـــوت برخـــی نماینـــدگان مجلـــس 
تبدیل شـــوند و از شهرداری ها به عنوان 
تأمین کننـــده برخـــی هزینه هـــای خود 
اســـتفاده کننـــد و برخـــی افـــراد را در 

ایسنا

شهرداری ها در 
شهرهای کوچک 

درآمدی ندارند، 
چون ساخت و سازی 

ندارند و از آنجا که 
نمی توانند برای 

زمین های قولنامه 
ای مجوز ساخت 

و ساز صادر کنند  
این امر مشکلات 

مالی شهرداری ها را 
تشدید کرده است

هشدار استاندار کرمانشاه
محمد طیب صحرایی  استاندار کرمانشاه نیز در 

این نشست با اشاره به برخی مشکلات درونی در 
برخی شوراهای اسلامی شهرها در سطح استان، 

گفت: تداوم این وضعیت می تواند منجر به سلب 
عضویت و حتی انحلال شورا شود که این وضعیت 

را نمی خواهیم و از اعضای شوراها انتظار داریم 
خودشان شأن و جایگاه شورا را حفظ کنند.

 وی افزود:  مشکل زمین های قولنامه ای باید یکی 
از اولویت ها باشد، چرا که در همه جا با این معضل 

مواجه هستیم و شوراها باید این موضوع را چکش 
کاری کرده و راهکارهای کاربردی رفع این مشکل 

ح کنند تا بتوانیم با همکاری هم اصلاحات  را مطر
نهایی را انجام داده و این موضوع را حل کنیم.


